
IZVOD  IZ  ZAPISNIKA 
 
sa III vanredne sjednice  Skupštine opštine Herceg Novi, održane dana 11.08.2017.godine  u 
prostorijama Skupštine opštine Herceg Novi sa početkom u 15,30 časova. 
 
Sjednicom predsjedava Miloš Bigović, predsjednik Skupštine opštine Herceg Novi, koji je 
podsjetio prisutne da je današnja sjednica sazvana na osnovu člana 44. Statuta Opštine Herceg 
Novi i člana 60a Poslovnika Skupštine opštine Herceg Novi, na osnovu zahtjeva Stevana Katića, 
Predsjednika opštine Herceg Novi, te da je saziv sa materijalima upućen 10.08.2017.godine svim 
odbornicima, parlamentarnim partijama i strankama, predsjedniku Opštine, potpredsjednicima 
opštine, Obrađivačima i predstavnicima sredstava javnog ifnormisanja.  
 
Predsjednik Skupštine obavijestio je prisutne da je Mariji Andrić podnijela ostavku na funkciju 
odbornika iz razloga nespojivosti funkcije odbornika sa drugom funkcijom utvrđenom Zakonom. 
Opštinska izborna komisija podnijela je Izvještaj o popuni upražnjenog odborničkog mjesta u 
Skupštini opštine  Herceg Novi  broj OIK-213-1/17 od 10.08.2017.godine, na osnovu čega su se 
stekli uslovi da Skupština opštine Herceg Novi, KUNDAČINA VLADANI verifikuje odbornički 
mandat.Presjednik Skupštine  Miloš Bigović čestitao je  odbornici Kundačina Vladani  i poželio 
joj  uspjeh u radu. 
 
Tok sjednice se fonografski snima, javni prenos vrši se putem Javnog radio difuznog servisa Radio 
TV Herceg Novi. 
Zapisniku sa sjednce stara se Vasilije Bjeletić, iz Službe Skupštine . 
 
Polazeći od člana 64. stav 1 i 2 Poslovnika Skupštine opštine Herceg Novi, nakon izvršene 
prozivke, predsjedavajući je konstatovao da sjednici od ukupno 34 odbornika prisustvuje 29  
odbornika, da su odsutni odbornici Boris Seferović, Mladen Ivanović, Savo Marić, Petar V. 
Porobić i Andrija Radman, te da su obezbjeđeni uslovi za punovažan rad i odlućivanje. 
 
Predsjednik Skupštine je podsjetio da se dnevni red vanrednog zasjedanja ne može proširiti nakon 
njenog sazivanja te je nakon izjašnjavanja konstatovao da je Skupština jednoglasno uz 29 glasova 
„za“ usvojila sljedeći  
 
                   D n e v n i   r e d   
 
1.-Predlog Odluke o izmjenama i dopunama  Odluke o učešću Opštine Herceg Novi u 
rješavanju  stambenih pitanja  državnih službenika i namještenika.  
 



 Predsjednik Skupštine obavijestio je prisutne da je na Kolegijumu Predsjednika Skupštine opštine 
dogovoreno da se učešće u raspravi odvija po odredbama Poslovnika Skupštine opštine Herceg 
Novi.  
 
Predsjednik Skupštine Miloš Bigović odredio je kratku pauzu u 15,50 min. kako bi Odbor za Statut 
i propise održao sjednicu i zauzeo stav po predlogu Odluke.  
 
          I 
Sjednica Skupštine opštine je nastavila sa radom u 16,00 časova. 
Nakon održane sjednice Odbor za Statut i propise je zauzeo slijedeći stav 
 
Odbor za Statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herecg Novi da Predlog Odluke 
o izmjenama i dopunama Odluke o učešću Opštine Herceg Novi u rješavanju stambenih pitanja 
državnih službenika i namještenika usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku 
proceduru.  
Uvodno izlaganje po Predlogu Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o učešću Opštine Herceg 
Novi u rješavanju stambenih  pitanja državnih službenika i namještenika dao je Predsjednik 
Opštine Stevan Katić koji je podsjetio na hronološki redosled izvršenih radnji i donijetih akata koji 
su prethodili ovakvom predlogu izmjena i dopuna Odluke a koji se  odnose na rješavanje stambenih 
pitanja državnih službenika i namještenika. 
 
Odobrnik Dragan Janković je izrazio zadovoljstvo  što se ova Odluka našla na dnevnom redu 
skupštinskog zasjedanja te konstatovao da se njome ispravlja velika greška iz prošlosti i rješavaju 
stambena pitanja prije svega prosvetnih radnika kao i drugih koji stambeno pitanje nijesu 
riješili.Postavio je pitanje koje se odnosi na iznos od 168,151,00.- evra koje se odnose na 
građvinske dozvole a koje  će Opština izgubiti jer ih nije naplatila, te da li će postojati odgovornost 
za takvo postupanje.Takođe je postavio pitanje da se iznese podatak koji su to funkcioneri i 
aktivisti Demokratske partije socijalista koji će pored 44 predviđena stana prvobitnom odlukom 
naknadno dobiti još 4 te da ako to nije tačno očekuje javno izvinjenje nadležnih. 
 
Nakon izlaganja odbornika Dragana Jankovića uslijedilo je proceduralno reagovanje odbornika 
Dragana Šimraka.  
 
Odbornica Nada Karadžić je izrazila zadovoljstvo činjenicom da prosvetni radnici rješavaju 
stambeno pitanje te podsjetila da DPS nije za mjenjanje već jednom jednoglasno donijete Odluke.  
 
Predsjednik Opštine Stevan Katić,  istakao  da  je  učešće Opštine u iznosu od 205,000.- evra, i da 
će sredstva  Opština obezbjediti kreditnim aranžmanom sa poslovnom bankom. Na ovaj način biće 
obezbjeđeno 48 stambenih jedinica a ne kao u ranijoj Odluci 44 te da će nadležno  Državno 
tužilaštvo ispitati ovaj slučaj. 



 
Uzimajući učešće u raspravi u drugom krugu odbornik Dragan Janković je izrazio zadovoljstvo i 
nadanje da se ovaj posao što prije privede kraju, te da oni koji čakaju na rješavanje stambenog  
pitanja, što prije uđu u svoje stanove, te opet postavio pitanje da se javno iznese koji su to 
funkcioneri DPS-a trebali da riješe stambeno pitanje na ovaj način.  
 
Predsjednik Skupštine je konstatovao da je odbornik Savo Marić pristupio sjednici Skupštine 
opštine te da je prisutno 30 odbornika. 
 
Odbornica Gordana Rajović  je izrazila zadovoljstvo zbog činjenice da se rješavaju stambena 
pitanja onih lica koja do sada to pitanje nisu mogli da riješe ali izrazila kritiku zbog prolongiranja 
i odugovlačenja za donošenje ovakve Odluke.  
 
Odbornik Živko Krunić je postavio pitanje ko je pripremao radne materijale za predloženu Odluku 
te na koji način je došlo do izmjenjenog predloga Odluke.  
 
Odbornica Tamara Vujović smatra da se ovdje radi o jednoj hronologiji vlasti, odnosno kako ne 
treba raditi. Bivša vlast je donijela predloženu Odluku a prikrila je 4 stana te zatražila od DPS-a 
da da odgovor na ovo pitanje.  Takođe je podsjetila da je Rješenjem Osnovnog suda u Herceg 
Novom I.br.35/17 od 27.07.2017.godine donijeta privremena mjera zabrane  izmjene člana 3 stav  
2 predmetne Odluke. Rješenjem Posl. br.IP.120/17 od 07.08.2017.godine usvojen je prigovor, pa 
je Vijeće ukinulo rješenja I.br.35/17 i vratila postupak Prvostepenom sudu na ponovni postupak i 
odlučivanje.  
 
Presjednik Skupštine Miloš Bigović je na zahtjev Kluba odbornika  Demokratske partije socijalista 
odredio pauzu u trajanju od  pet minuta.  
 
Nakon  pauze, sjednica Skupštine opštine Herceg Novi je nastavila sa radom u  16,45 časova.  
 
Odbornica Maja Brakrač je ispred kluba DPS-a  izrazila rezervu zbog brisanja člana 3 stav 2 
predmetne odluke, te naglasila da će zbog izuzetne važnosti Klub odbornika DPS-a glasati za 
predloženu Odluku. 
 
Odbornik Mirko Džuović je istakao, da su se stekli uslovi, da se donese ova Odluka, Rješenjem   
Osnovnog suda kojom se ukida privremena mjera, te postavio pitanje da li je neko na ovaj način 
ostao bez riješenog stambenog pitanja. Predloženim izmjenama omogućeno je da još četiri 
porodice riješe svoje stambeno pitanje. Ovim izmjenama Demokrate Crne Gore ispravljaju traljav 
i sumnjiv posao prethodne vlasti, te je izrazio zahvalnost svima iz Uprave koji su radili na izradi 
ove odluke, a građanima koji će riješiti svoje stambeno pitanje poželio da se što prije usele.  
 



Odbornica Maja Bakrač je istakla da je ovo pitanje rješavanja stambenih pitanja pokrenula vlast u 
kojoj je bila DPS te je izrazila rezervu jer se Rješenjem Vijeća suda usvaja  prigovor,  ukida 
Rješenje a postupak se vraća prvostepenom sudu na ponovni postupak i odlučivanje.  
 
Odbornik Jovan Subotić je postavio pitanje ko je u proteklih 70 godina doveo prosvetne radnike u  
ovakav težak i nepovoljan položaj.Naglasio je da su ovo samo mrvice u odnosu na poterbe hiljada 
drugih koji nijesu rješili stambeno pitanje.  
 
Uzimajući učešće u završnoj raspravi Predsjednik opštine Stevan Katić je istakao da je prethodna 
Odluka bila neprimjenjiva te da se pristupilo njenim izmjenama i dopunama na predloženi način. 
 
 Nakon izinijetog Predsjednik Skupštine Miloš Bigović stavio je izjašnjavanje predlog Odluke i 
konstatovao da je Skupština jednoglasno uz 30 glasova  „za“  donijela   
 

O D L U K U 
 
o izmjenama i dopunama Odluke o učešću Opštine Herceg Novi u rješavanju stambenih pitanja 
državnih službenika i namještenika. 
 
Predsjednik Skupštine se zahvalio pristunima na saradnji i konstatovao da je sjednica završila sa 
radom u 17,05 časova. 
 
 
Broj:02-6- 
Herceg Novi,_________2017.godine   
 
                 v.d. SEKRETAR         PREDSJEDNIK  
                 Milovan Benderać,s.r.                                                         Miloš Bigović,s.r.  
 
 


